
Ajuntament de Palafrugell 

 
 
SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE CONSTITUCIÓ DEL NOU AJUNTAMENT, CELEBRADA 
EL DIA 11 DE JUNY DE 2011 
 
Al Teatre Municipal de Palafrugell, a les dotze i cinc minuts del migdia del dia 11 de juny de 
2011 es reuneixen,  per donar compliment als articles 195 i 196 de la Llei 5/1985, de 19 de 
juny, Orgànica del Règim Electoral General, i a l’article 37 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, tots els Regidors Electes proclamats 
com a resultat de les eleccions convocades per Reial Decret 424/2011, de 28 de març, 
celebrades el proppassat 22 de maig, a fi de celebrar sessió pública extraordinària de 
Constitució de l’Ajuntament. 
 
  ASSISTENTS : 
 
  Regidors electes : 
 
  Sr.   JULI FERNÁNDEZ i IRUELA 
  Sr.   XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
  Sra. JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS 
  Sr.   JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
  Sra.  MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 

Sr.   XAVIER RANGEL i MARTINEZ 
Sr.   ALBERT GOMEZ i CASAS 
Sr.   FREDERIC PRATS i ESTEVE 
Sra. MARIA TERESA FRIGOLA i BORRAS 
Sr.   LLUÍS PUJOL i MASCORT 
Sra.  BEGONYA MONTALBAN i VILAS 

  Sr.   SERGI SABRIÀ i BENITO 
  Sr.   XAVIER VILÀ i BONMATÍ 
  Sr.   MARIUS LLEDÓ i SALVADOR 
  Sra. MARIA CARME FARRARONS i TURRÓ 
  Sra. NÚRIA RIVAS i MASCAROS 
  Sr.   GUILLEM GENOVER i RIBAS 
  Sra.  ANA REMEDIOS RECIO i LOPEZ 
  Sra.  LAURA GALIANA i GARCIA 
  Sr.    FRANCISCO JAVIER RODRIGO i LOPEZ 
  Sr.    EDUARD GUERRA CASTILLO 
 
  Secretari: 
 
  Sr.   JORDI TURON i SERRA 
 
  Interventor Acctal.: 
 
  Sr.   GUSTAU TÀPIAS i SOLÀ 
 
 
Concorre el quòrum de constitució de majoria absoluta per celebrar la sessió constitutiva, pel 
que es declara oberta la sessió i el senyor Secretari procedeix a donar lectura als articles 
abans esmentats de la Llei Electoral, així com a l’article 108.8 de la mateixa Llei, i requereix 
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la presència en l’acte dels Regidors Electes de més i de menys edat dels presents, a fi de 
formar la Taula d’Edat, quedant constituïda així; com a President, el senyor FREDERIC 
PRATS i ESTEVE, com a Vocal, el senyor ALBERT GOMEZ i CASAS, i el Secretari, el 
senyor JORDI TURON i SERRA, Secretari de la Corporació. 
 
El secretari de la Corporació informa també que el que estableix la normativa és que en el 
Ple constitutiu hi hagi dipositat l’inventari de bens municipals a 10 de juny de 2011, que resta 
aquí en poder de l’Interventor i del Secretari, i el que serien les actes d’arqueig. 
 
En relació a les actes d’arqueig, el senyor Interventor manifesta que es disposa d’aquestes 
actes, tant de l’Ajuntament com dels organismes autònoms, tancades a 31 de maig de 2011. 
 
Seguidament el President de la Taula d’Edat pregunta al Secretari si han estat presentades 
les credencials de les Regidores i Regidors electes en base a la certificació de proclamació 
de candidats que ha tramès la Junta Electoral de Zona a l’Ajuntament, i si s’han formalitzat 
per tots els electes les declaracions a què es refereix l’article 75.5 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril. Davant la resposta afirmativa, declara comprovades les credencials i identificada la 
personalitat dels electes. 
 
El secretari de la corporació informa als presents que els regidors, perquè puguin prendre 
possessió, prèviament han de presentar la declaració de béns, drets i interessos, dues 
declaracions dels bens que tenen i de les activitats que desenvolupen, públiques o privades, 
i així mateix han de presentar la liquidació de l’Impost de la Renda de les Persones Físiques 
o l’Impost de Societats, si fos una persona jurídica, l’última que tinguin, de l’any 2009 o de 
l’any 2010. Tots els regidors, els 21 regidors de l’Ajuntament de Palafrugell han donat 
compliment a aquest requeriment legal, per tant estan en condicions de poder prendre 
possessió i jurar i prometre com a regidor. 
A l’Àrea de Secretaria i intervenció tenim l’acta de proclamació d’electes dels 21 regidors, 
que ens va enviar la Junta Electoral de Zona, el que passa és que en relació a l’acta de 
proclamació d’electes hi ha hagut una incidència que ha estat la següent: el futur regidor del 
Partit Popular que va ser elegit a les eleccions municipals de 22 de maig de 2011, que es diu 
Juan José Revuelta Muste, va presentar la setmana passada, davant la Junta Electoral de 
Zona, una renuncia anticipada en el sentit que no volia ostentar la condició de regidor. 
Aquesta renuncia, que es va presentar a la Junta electoral de Zona, la Junta Electoral de 
Zona va dictar resolució en virtut de la qual li acceptava la renuncia i per tant, expedia 
credencial i nou nomenament pel tercer membre de la llista del Partit Popular de Catalunya a 
Palafrugell, que és el senyor Francisco Javier Rodrigo Lopez, per tant, també ha formulat 
declaració de béns, drets i interessos, ha aportat la credencial com a regidor, i per tant, 
d’acord amb el que estableix la legislació està en plenes facultats per poder prendre 
possessió com a regidor del partit Popular de Catalunya a l’Ajuntament de Palafrugell. 
Aquesta seria la incidència que hi ha hagut. En base a l’exposat, es demanarà als regidors 
que jurin o prometin el seu càrrec, d’un en un, i per ordre de llista de més votat a menys 
votat, tenint present que qui vota últim són els membres de la mesa d’edat, és a dir, Frederic 
Prats Esteve votaria el penúltim i Albert Gómez Casas, l’últim. La diferència entre jurament i 
promesa és que, en principi, jura aquella persona que ostenta la religió catòlica, per tant, hi 
hauria una Bíblia a la seva disposició a la taula de jurament. Aquelles persones que vulguin 
prometre, formularan la seva promesa, d’acord amb el que estableix la Constitució, l’Estatut 
d’autonomia de Catalunya i la resta de l’ordenament jurídic. La fórmula la tenen els regidors 
a la seva carpeta, i es pot jurar i prometre utilitzant fórmules per imperatiu legal o altres 
fórmules que ja han estat analitzades per l’Àrea de Secretaria i s’ajusten a la legalitat. 
 
A continuació el President i el Vocal de la Taula d’Edat presten jurament i promesa 
respectivament dels seus càrrecs de Regidor, conforme a la fórmula reglamentària 
establerta pel Reial Decret 707/79. Tot seguit són cridats per ordre alfabètic perquè puguin 
prendre possessió i exercir el càrrec, tots i cadascun dels senyors Regidors electes, a fi que 
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després del lliurament de la corresponent credencial a la Taula d’Edat facin el jurament o 
promesa, d’acord amb la fórmula legalment establerta.  
Juren el seu càrrec les regidores senyores Judit Zaragoza Llirinós, Laura Galiana Garcia  i 
els regidors senyors Francisco Javier Rodrigo Lopez, Eduard Guerra Castillo i Frederic Prats 
Esteve.  
Prometen el càrrec la regidora senyora Maria Teresa Frigola Borras i els regidors senyors 
Juli Fernández Iruela, Joaquim Vencells Serra,  Guillem Genover Ribas i Albert Gómez 
Casas.   
Les regidores senyores Margarita Mauri Junqué, Begonya Montalban Vilas, Núria Rivas 
Mascarós, Ana Recio López i els regidors senyors Xavier Rocas Gutierrez, Xavier Rangel 
Martínez  prometen el càrrec, afegint a la fórmula la frase “per imperatiu legal”.  
El regidor senyor Lluís Pujol i Mascort jura el càrrec, afegint a la fórmula la frase “per 
imperatiu legal”.  
El regidors d’Esquerra Republicana de Catalunya, senyors Sergi Sabrià Benito, Xavier Vilà 
Bonmatí i la regidora senyora Carme Farrarons Turró utilitzen la següent formula, que 
s’ajusta al que estableix la jurisprudència del Tribunal Constitucional: Prometo per la meva 
consciència i honor, complir fidelment les obligacions de regidor de l’Ajuntament de 
Palafrugell amb lleialtat al rei  i a la ciutadania de Palafrugell, guardar la Constitució com a 
norma fonamental de l’Estat, i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, fent-ho per imperatiu legal 
i sempre sense renunciar al dret d’autodeterminació de Catalunya. 
El regidor senyor Màrius Lledó Salvador utilitzant la següent formula, que s’ajusta al que 
estableix la jurisprudència del Tribunal Constitucional: Prometo per la meva consciència i 
honor, complir fidelment les obligacions de regidor de l’Ajuntament de Palafrugell amb 
lleialtat a mi mateix i a la ciutadania de Palafrugell, guardar la Constitució com a norma 
fonamental de l’Estat, i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, fent-ho per imperatiu legal i 
sempre sense renunciar a treballar pel dret d’autodeterminació de Catalunya. 
 
Realitzats els tràmits anteriors, la Presidència de la Taula declara constituïda la Corporació i 
seguint l’ordre legalment establert, s’inicia l’acte d’elecció de l’Alcalde – President de la 
Corporació. Però anteriorment es produeixen les següents intervencions dels representants 
de cada llista. 
  
 
Intervé el senyor Eduard Guerra Castillo, en representació de Plataforma per Catalunya 
(PxC): 
 
Bon dia, regidors i regidores, ciutadans i ciutadanes, sigueu tots benvinguts. 
En primer lloc, vull felicitar a tots els regidors i regidores que han estat escollits en les 
eleccions celebrades el passat 22 de maig, i en especial al representant del PSC, que ha 
estat la força més votada, el senyor Juli Fernández. 
També vull mostrar el meu agraïment i el del meu partit, Pataforma per Catalunya, tots 
aquells votants que han dipositat la seva confiança en nosaltres i en el nostre programa. 
Nosaltres presentem la nostra candidatura a l’alcaldia, en primer lloc per respecte i 
agraïment a totes les persones que amb el seu vot, a les passades eleccions, han dipositat 
la seva confiança en el nostre partit, i també ens han donat el seu suport per poder posar en 
marxa el nostre programa electoral. 
Les eleccions són la gran manifestació de la democràcia, i on es decideix lliurament i sense 
complexes els representants d’aquest consistori. 
Amb la maduresa democràtica que això significa, reclamem tot el respecte tant per als 
electors com per aquells que han estat escollits com a regidors, independentment  de la 
força política que representin. 
Creiem per sobre de tot en les propostes i per tant estarem sempre disposats a recolzar tot 
allò que sigui un benefici pel nostre poble, sempre per sobre de qualsevol consideració 
política, !perquè primer som els de casa!, nosaltres creiem en el municipalisme, ja que és el 
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més proper a les persones i al seu dia a dia. És la manera més eficaç d’estar en contacte 
directe amb la ciutadania i la problemàtica que els envolta. 
Des de Plataforma per Catalunya, donarem el màxim recolzament a la Policia Municipal, per 
tal d’aplicar la Llei de la manera més rigorosa possible i evitar així incidents repetitius. 
També volem donar suport al comerç autòcton, fent tot el possible per tal que les condicions 
econòmiques siguin les més favorables i potenciar la contractació dels ciutadans del 
municipi que representem. Donades les queixes de la població, revisarem els requisits 
econòmics i personals d’aquells ciutadans que necessitin accedir a les ajudes socials, 
pensant sempre en la nostra prioritat, que els primers són els de casa. 
I tot això actuant amb la voluntat de fer i aconseguir el que sigui millor pel nostre municipi. 
Moltes gràcies per la seva atenció. Benvinguts i bon dia. 
 
 
La regidora senyora Laura Galiana i Garcia, en representació del Partit Popular de 
Catalunya (PP), intervé manifestant: 
 
Bon dia a tothom, també les meves felicitats en nom del meu grup, a tots els regidors que 
estem aquí i que durant quatre anys estarem junts treballant per Palafrugell, i evidentment 
donar les gràcies a totes les persones que han col.laborat amb la nostra llista, que ens han 
recolzat i que han treballat pel nostre projecte, i a totes les persones que ens han votat i que 
han fet possible que augmentéssim la nostra representació a l’Ajuntament de Palafrugell, 
amb dos regidors, que han dipositat la confiança amb nosaltres, per poder seguir treballant 
per Palafrugell. 
En primer lloc he de donar les gràcies, essencialment al nostre número dos, que com molt 
bé ha dit el senyor Secretari, per motius personals s’ha vist obligat a renunciar a la 
possibilitat de ser regidor malgrat la il·lusió que li feia, donat que ja durant la campanya va 
tenir molts problemes personals que li varen impedir poder estar amb nosaltres, i aquests 
problemes s’han agreujat. Des d’aquí, Juanjo Revuelta, moltes gràcies, moltes gràcies per 
haver-nos ajudat, per haver volgut col·laborar i perquè seguiràs col·laborant, i des d’aquí 
nosaltres et donem la nostra més sincera i agraïda abraçada afectuosa, perquè sabem que 
t’hagués fet molt il·lusió poder estar aquí. No has estat una persona egoista, has sabut que 
no podia ser i finalment has cedit el teu lloc al teu company. El senyor Xavier Rodrigo, una 
persona coneguda de Palafrugell, que és el nostre número tres, que coneix força bé la 
nostra realitat i que segurament que serà un bon company i un bon col·laborador en aquest 
Consistori. 
Si nosaltres hem de fer una anàlisi personal del que ha estat el nostre resultat, estem força 
contents perquè considerem que hem consolidat la nostra representació a l’Ajuntament. 
Quan jo em vaig presentar per primera vegada a les anteriors eleccions, feia força mandats 
que no teníem cap representant i era tot un repte aconseguir la representació a l’Ajuntament 
de Palafrugell i més en una època en la qual presentar-te pel Partit Popular no era fàcil. Ho 
vàrem aconseguir i en aquesta segona legislatura hem obtingut un segon regidor, entenem 
que estem en la bona línea i en aquesta línea continuarem. Nosaltres, des de l’oposició, on 
ens tocarà estar, farem una oposició en la que intentarem donar compliment a les nostres 
conviccions, al nostre programa, i farem una oposició, sempre pel bé de Palafrugell i una 
oposició constructiva, respectant les diferències però intentant aconseguir el que nosaltres 
entenem que és el millor per Palafrugell. Quan calgui, i així ho hem fet amb anterioritat, 
recolzarem al govern, quan considerem que hem d’estar al seu costat, i quan creiem que no, 
no hi estarem, però sempre des d’una postura mai destructiva, sinó constructiva, i ara més 
que mai, perquè aquests quatre anys seran uns anys molt difícils, principalment per la greu 
crisi econòmica que ens està afectant. Som conscients que s’hauran de prendre decisions 
dures i nosaltres estarem al costat del nostre futur alcalde que serà el senyor Juli 
Fernández, sempre, lògicament, sota les nostres idees i sota la nostra manera de fer les 
coses ben fetes, i quan haguem de fiscalitzar algun tema que considerem que no hi estem 
d’acord, també el fiscalitzarem.  

Ple extraordinari d’11 de juny de 2011  4 



Ajuntament de Palafrugell 

Nosaltres no tenim res a dir en quant al pacte que s’ha realitzat, aquesta sociovergència, 
però sí que vull fer menció, perquè crec que és important, a una qüestió, i aquesta la 
dirigeixo a Convergència i Unió, al seu cap de llista, el senyor Gómez: A mi em sembla molt 
bé que li hagi donat el recolzament al senyor Juli Fernández, per ser alcalde, i de fet, durant 
la campanya electoral va manifestar que donaria suport a la llista més votada, però jo també, 
des d’aquí, li faig un advertiment que no fa pas gaires dies, durant la campanya electoral 
anava dient que no recolzaria al PSC perquè era un partit que havia anat contra Catalunya, 
perquè el senyor Juli Fernández havia votat que no al traspàs dels Fons de Competitivitat de 
l’Estat Espanyol. Miri, em sembla molt respectable, ningú li va obligar ni a dir una cosa ni a 
dir l’altra, això consta en el debat que es va fer al Teatre, es va publicar a la premsa, i també 
està gravat en el debat de la Televisió Costa Brava. Nosaltres considerem que en política i 
com a partit que estarem a l’oposició, qualsevol cosa que es digui i no es compleixi, aquí 
estarem, amb la nostra veu, per recordar-ho, i creiem que no sé si això es va fer per algun 
motiu, per aconseguir més vots o no aconseguir-los, o perquè es va arribar a dir, però els hi 
recordo que no ho han complert, han complert una part però no sé si era possible poder 
complir les dues, no sé si era possible poder donar suport a la llista més votada i no recolzar 
al senyor Juli Fernández. No s’ho agafin malament, no ho dic en un pla d’atac, sinó com una 
oposició constructiva, perquè vostès governaran i a partir d’ara n’hauran de dir moltes de 
coses, i el que sí que li dic és que nosaltres, des de l’oposició, considerem que un polític, el 
que diu ho ha de complir, perquè és un tema seriós, i per tant, abans de dir una cosa que 
potser no facin, que ens sembla molt bé que hagin fet aquest pacte, no em mal interpreti, 
però només els hi recordo el que varen dir, i que no ho han complert, i que a partir d’ara, en 
aquests quatre anys, nosaltres estarem sempre a sobre de tot el que diguin i no compleixin, 
tant el Partit Socialista de Catalunya com Convergència i Unió, i això ho volem deixar clar, 
perquè creiem que és un tema el suficientment seriós com per manifestar-lo. Suposo que  
vostè quan tingui l’oportunitat de poder parlar donarà les seves raons de perquè ha pres 
aquesta decisió, que ningú li critica perquè ningú li va demanar que digués que no recolzaria 
un partit o que recolzés l’altre, però crec que és important fer esment a això. 
Sense perjudici, doncs d’això, jo vull fer una altra reflexió, en aquest nou quadre polític que 
tenim, ha entrat un nou partit, que és Plataforma per Catalunya, que ja, com abans he dit, el 
felicito, però crec que fins el mandat anterior, que jo he estat a l’oposició, i que he estat, 
crec, l’únic partit que ha abordat els temes de la immigració d’una manera clara i sense por, 
perquè parlar de les coses no ens ha d’espantar, crec que la població ens està donant un 
clar missatge i aquest missatge és que nosaltres tenim una immigració important a 
Palafrugell i que la gent espera que ens pronunciem clarament de quines polítiques farem, si 
seran polítiques d’integració, si seran polítiques basades en entendre que els immigrants 
han de tenir també les mateixes obligacions que nosaltres i que no podem restringir els 
nostres drets a costa dels altres, hi ha d’haver una gran transparència en els ajuts que es 
donen, i tots aquests factors, que han creat un cert malestar, i no són llegendes sinó que són 
experiències personals de les persones, crec que a partir d’ara s’ha de fer un plantejament 
seriós sobre què fem amb una immigració regular, quines polítiques apliquem com a 
administració local, si col.laborem o no col.laborem amb les administracions superiors 
perquè s’apliqui la legislació d’estrangeria, com repartim els ajuts, de quina manera ho farem 
perquè sigui d’una manera transparent i entenedora i com aplicarem les polítiques 
d’integració i les polítiques que siguin necessàries en quant a les obligacions que, al meu 
entendre, han de ser les mateixes per tothom, i això s’ha de fer d’una manera seriosa i 
aquests temes s’han de parlar, i no fer-ho no vol dir que, perquè se’n parli se’ns hagi de 
titllar de racistes ni cap tema d’aquests, és senzillament posar ordre, parlar clar i deixar les 
coses en el seu lloc, i si això no es fa i aquests temes segueixen essent un tabú, que no ens 
han de fer cap mena de por, partits com Plataforma per Catalunya, en les properes 
eleccions, no trauran un regidor sinó que en trauran tres o quatre, i aquí, jo, sense cap tipus 
de complex, faig un crida perquè aquest tema es tingui en compte, que és un alerta i que és 
una qüestió que s’ha de tractar perquè hi ha una gent que han votat, que han donat una 
representació perquè volen resposta a aquestes qüestions, i jo espero que entre tots trobem 
la millor via per poder-ho solucionar.  
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No m’estendré gaire més, jo vull felicitar al senyor Juli Fernández perquè serà el nostre 
proper alcalde, i a Convergència i Unió perquè formarà part de l’equip de govern, els hi 
desitjo tota la sort i espero que tots plegats, els que governaran i els que estarem a 
l’oposició, treballem per Palafrugell i tirem endavant aquesta població de la millor manera 
que puguem, i fer una crida també als altres partits, que estan com jo a l’oposició, a treballar 
tots plegats, independentment dels nostres colors polítics, perquè són moments en què hem 
d’estar units i no hem d’estar separats i no hem de fer oposicions destructives. Bon dia, i res 
més, moltes felicitats!! 
 
 
Intervé la senyora Núria Rivas i Mascarós, en representació del grup Municipal de l’Entesa, 
manifestant: 
 
Companyes i companys regidors i regidores, senyores i senyors, amics i amigues, 
En primer lloc des de l’Entesa l’agraïment a totes les persones que avui ens acompanyen en 
aquest Teatre Municipal, en aquest acte de constitució del nou Ajuntament. Agraïment 
també a totes les persones que van dipositar la seva confiança en la nostra candidatura i el 
nostre programa, als 1025 vots que varem obtenir. I agraïment a tots els candidats i 
candidates de L’Entesa i als companys i companyes, els que hi són i els que ja no hi són, i 
que han treballat intensament en aquests 8 anys de govern del nostre grup i especialment 
durant aquesta campanya electoral. A tots i totes, moltíssimes gràcies. Un agraïment sincer i 
emocionat. 
Una petita reflexió sobre els resultats de la nit electoral que ens afecta a tots els grups que 
avui estem presents i que crec es mereix un nou treball per part de totes les persones que 
participem de la política local. El nivell d’abstenció ha estat gairebé d’un 50% i es l’avís i la 
constatació més clara de l’allunyament dels ciutadans cap a la política i l’administració. D’un 
cens electoral de 14.526 persones, només 7.056  varen exercir el seu dret a votar. Què està 
passant?, cal que repensem què hem de modificar, perquè implicar-se en política no vol dir 
res més que implicar-se en el conjunt de la societat i vol dir que els ajuntaments som, ni més 
ni menys, les persones, els homes i les dones que vivim i convivim en aquest territori, en 
aquest cas a Palafrugell.  
L’Entesa  s’ha presentat per tercera vegada a les eleccions municipals. L’any 2003 varem 
ser-ne la força més votada, l’any 2007 n’érem la segona força i en aquesta ocasió els 
resultats electorals ens han situat com a quarta força. Des de la mateixa nit electoral vàrem 
assumir aquest resultat i per aquest motiu vàrem entendre que en aquest proper mandat la 
nostra situació havia de ser com a grup a l’oposició. Aquest ha estat el missatge que ens 
han fet arribar els ciutadans i les ciutadanes de Palafrugell. 
Des de l’Entesa estem satisfets de l’acció de govern d’aquests 8 anys.  Hem treballat i molt, 
amb total independència. A vegades amb èxit i a vegades amb dificultats. Amb encerts i amb 
errors. Però sempre, sempre, amb absoluta i total honestedat i sinceritat.  En aquest temps 
hem construït la nostra història i la nostra trajectòria. Hem demostrat com som i ens avala la 
feina feta. Hem evolucionat i hem afrontat moments diferents i canvis als quals ens hem 
adaptat amb transparència i flexibilitat, però no oblidem en cap moment el motiu pel qual 
varem néixer. Continuem essent un grup coherent i consolidat, capaç i preparat. Continuem 
treballat i ho continuarem fent amb la mateixa motivació, dedicació i passió, que hi hem fet 
durant el temps que hem estat al govern, això sí, amb l’experiència acumulada i amb molt 
més coneixement de la realitat.  
I també estem satisfets de la nostra última candidatura i del nostre últim programa electoral, 
d’una campanya sincera, modesta i sobretot ajustada a la situació de crisi econòmica. 
Presentàvem i tenim un programa coherent, que hem defensat i que continuarem defensant, 
amb contingut, amb criteri i amb coherència, sense falses promeses. 
I aquest continuarà essent el nostre estil de treball. En aquesta posició, i amb seguint les 
regles i les normes de la democràcia, des de l’Entesa, encetem un nou període des de 
l’oposició, i per fer oposició cal tenir un projecte clar i nosaltres el tenim. Des de l’Entesa 
tenim clar quin Palafrugell volem, per això hem treballat i per això continuarem treballant. 
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Serem contundents en la nostra tasca d’oposició, però ho serem especialment en tres 
temes. En aquelles estratègies que són imprescindibles per afrontar i sortir de l’actual 
situació de crisi econòmica i social, per evitar retallades en polítiques socials, educatives i 
ocupacionals i al mateix temps exigirem que es continuï la correcta gestió pressupostaria del 
nostre ajuntament. 
Farem una oposició coherent amb les accions que s’han portat a terme des del govern i 
constructiva perquè no es basarà en el no sense arguments, no ho hem fet mai, ni  en la 
critica gratuïta, això ja ho hem viscut també en campanya. La crítica fonamentada és 
necessària. Per nosaltres oposició no vol dir oposar-se a tot, sinó actuar amb responsabilitat, 
per defensar la qualitat dels ciutadans i la promoció i creixement del nostre poble.  La nostra 
tasca serà clara, exercir el control al govern, però també plantejar alternatives i donar suport 
al govern quan sigui necessari.    
Serem  una oposició responsable que plantejarà quan calgui propostes i esmenes per 
millorar però que no callarà si veu situacions que no actuen pel bé comú. No farem una 
oposició que dificulti l’acció del govern però tampoc deixarem que es facin creure als 
ciutadans coses que no són. Dir coses que no són veritat és mentir. I aquesta no és la 
nostra manera de fer. 
L’Entesa s’ha presentat a les eleccions municipals per participar en la millora de Palafrugell. 
I ara que els vots del ciutadans ens han derivat a l’oposició, l’exercirem amb la mateixa 
passió, dedicació i motivació  que hem estat al govern. 
Voldria felicitar, només faltaria, a tots els grups municipals que han participat en aquestes 
eleccions, a tots els candidats i les candidates. I especialment als que han obtingut la 
majoria de vots i que avui formaran govern, al Grup socialista de Catalunya i a Convergència 
i Unió. Felicitats i enhorabona!. Esperem de vostès un nou govern responsable i que 
compleixen totes les promeses electorals que han fet. Enhorabona pels seus resultats. 
I acabo, ara si, reiterant que Palafrugell, els palafrugellencs i les palafrugellenques es 
mereixen una oposició que faci bé la seva feina i que treballi intensament. Participarem 
activament i donarem suport a l’acció de govern en tot allò que valorem, però qüestionarem, 
sense cap mena de dubte i amb la força dels arguments, aquelles accions que hipotequin el 
futur de Palafrugell, el futur de la qualitat de vida dels nostres ciutadans i de les capacitats i 
possibilitats que té el nostre poble.  Aquest es el nostre compromís, del tres regidors i 
regidores de l’Entesa i del grup municipals de l’Entesa i la gent que ens acompanya, aquest 
és el nostre compromís que exercirem amb total honestedat, i reitero, per segona vegada, 
les felicitacions i l’enhorabona als grups que han obtingut la majoria de vots. Felicitats. 
 
 
Seguidament intervé el senyor Sergi Sabrià i Benito, portaveu del Grup Municipal d’Esquerra 
Republicana de Catalunya (ERC), i manifesta: 
 
Molt bon dia a tothom, 
La constitució d’un nou ajuntament representa sempre una festa de la democràcia i avui ens 
hem d’alegrar de ser de nou quatre anys després a la configuració d’un nou ajuntament per 
tant, deixeu-me començar felicitant als 21 electes i també agraint la feina dels que avui 
cessen en el seu càrrec. 
També voldria donar les gràcies a tota la gent que ha donat suport a Esquerra en les 
darreres eleccions, que ens han permès, tot i no assolir les cotes que aspiràvem, créixer en 
nombre vots i percentatge, reconeixent la feina feta els darrers quatre anys. 
Com a alcalde sortint deixeu-me destacar també i encara que sigui de forma molt breu la 
feina feta els darrers quatre anys per l’equip de govern i per als companys d’ERC, així com 
donar les gràcies a tothom qui va fer possible que ostentés aquest càrrec durant el darrer 
any i mig.  
No hi pot haver segur, càrrec més important, ni fita més gran per ningú a nivell polític, que 
ser l’alcalde de la vila on ha nascut. Mai havia sigut un objectiu personal, i cinc anys enrere 
no ho havia somiat en cap moment cinc anys enrere, però ha sigut un honor indescriptible.  
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He intentat estar cada un d’aquests dies a l’alçada que es mereix el càrrec, i hi he posat 
juntament amb tots els meus companys tota la dedicació i més perquè així fos. 
Voldria destacar que han sigut anys de mirada a llarg termini. Anys de treball amb voluntat 
de transformació de la societat, que és l’objectiu principal de qualsevol persona que dedica 
uns anys de la seva vida a la política i especialment a la municipal.  
I més enllà del canvi innegable que ha tingut Palafrugell, han sigut també anys d’introduir 
nous conceptes a la política municipal. 
Des dels més senzills, com treballar el municipi des de la més estricta catalanitat. Des del 
punt de vista de la llengua, però també de commemoració de la nostra història, de respecte 
al país, d’afegir-se als moviments ciutadans i municipalistes que treballen per fer del nostre 
un país lliure. Sense por, sense vergonya, després de massa anys amagant-nos. 
Anys de treball amb temes com la participació, intentant donar la veu al ciutadà en tot allò 
que fos possible, posant fi a una manera de fer política en que la participació del ciutadà es 
limitava a anar a votar cada quatre anys. 
De liderar de nou la política turística a nivell de comarques gironines, després de molts anys 
fent passos enrere.  
Fent de la sostenibilitat un concepte present a cada un dels passos a realitzar, com una 
manera d’entendre la societat, però també de treballar el territori, com un valor que ens ha 
de fer forts com a vila. 
De treballar la cultura, a partir de la seva vinculació amb el territori i sense fer jocs de mans. 
De prioritzar l’Educació, l’Activitat Econòmica i l’emprenedoria com els eixos essencials del 
nostre futur i la resposta a la situació de crisi que vivim avui.  
D’introduir les Noves Tecnologies a l’Ajuntament. D’endreça, de millora urbana. De treballar 
les platges i els nuclis com un espai més del municipi. 
De pensar amb visió de futur, de dissenyar un municipi líder, en les formes, en les polítiques 
i també en el discurs. D’utilitzar la imaginació per transformar el poble i acompanyar a la 
societat en els canvis que s’estan succeint i els que han de venir.  
I fent-ho al costat d’un equip de gent de més de 250 persones que treballen a l’Ajuntament i 
als quals els volem agrair la seva col·laboració. 
També ha sigut temps d’arremangar-se per voltar totes les administracions i portar recursos 
a Palafrugell, com no havia passat mai! 
Malauradament ara sembla que arriba un nou govern pel qual, la catalanitat, la sostenibilitat, 
les noves tecnologies, la qualitat urbana passen a un segon terme.  
Per això, des de la nostra nova posició a l’oposició vetllarem perquè això no sigui a així, 
perquè sens dubte resultaria clarament un pas enrere per Palafrugell que no ens podem 
permetre. 
Treballarem fort perquè això no succeeixi. Aixecarem la veu quan així sigui i no permetrem, 
en cap cas, que la prioritat d’aquest govern no sigui Palafrugell o que no es treballi a favor 
del nostre país Catalunya.  
Diguem-ho més clar, un alcalde de Palafrugell ha de ser fidel al seu poble i al seu país, i 
aquí ens tindrà al seu costat, no volem un alcalde sotmès a les ordres de partit del PSOE, en 
temes com el fons de competitivitat i en aquest punt, que tant molestava a CiU fa uns dies i 
que avui sembla que per ells ja no té importància, en continua tenint per ERC, perquè 
representa una humiliació per al nostre poble i el nostre país. I aquí som i serem molt 
bel·ligerants! 
Avui ERC deixa el govern per passar a l’oposició i ho fa deixant l’Ajuntament de Palafrugell, 
com l’Ajuntament menys endeutat de les comarques gironines de més de 20.000 habitants. 
Deixant els darrers exercicis tancats amb romanent positiu. I en aquest punt demanem al 
nou govern molta prudència. Han basat la seva campanya, més en promeses que en vestir 
un projecte de futur i des d’aquí els demanem seny, perquè estan jugant amb el futur del 
nostre poble. 
Avui es conformarà una nova majoria a Palafrugell, la primera experiència de sociovergència 
local. Lícita, suma 11, però en aquest punt volem deixar clar que altres majories eren 
possibles i que CiU ha cregut que la sociovergència era el millor per Palafrugell i el que li 
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demanaven els seus votants, sense explorar ni valorar cap altra possibilitat, tot i que hi havia 
altres fòrmules que també sumaven 11 regidors.  
Perquè tan vàlida és la lectura que han de governar el partit que té un vot més que un altre, 
com pensar que formar una majoria estable també és una forma democràtica de governar. 
Bé, ara arriba un nou projecte, amb noves prioritats, al qual desitgem molt encert en la seva 
feina. Des d’aquí nosaltres agafem el compromís de fer un treball serè i constructiu. 
Felicitem al nou govern i estarem al seu costat en tot allò que sigui estratègic, en tot allò que 
sigui treballar a favor de la millora de la societat, en tot allò que afavoreixi la convivència i la 
cohesió social, en definitiva en tot allò que ens faci de fer passos endavant com a poble. 
En aquest mandat també estrenem noves situacions, que des d’Esquerra Republicana de 
Catalunya valorem com a realment tristes. Les coses al ple de Palafrugell han canviat i molt, 
apareixen noves formes de fer política centrades en crear confrontació, en desestabilitzar la 
convivència i crear inestabilitat social, i amb aquesta actitud que ha tingut Plataforma per 
Catalunya arreu del país serem absolutament intransigents i estarem permanentment al 
costat del govern per fer-hi front. 
Avui demà i sempre ERC treballarà amb il·lusió al costat de la gent d’aquest poble, fent 
política, però també com ho hem fet sempre, des de les entitats, des de les associacions des 
dels clubs, perquè així es fa gran una vila. 
Avui, demà i sempre treballarem perquè la gent d’aquest país convisquem ben aviat en una 
Catalunya Lliure!!  
 
 
Intervé el senyor Albert Gómez i Casas, en representació del grup municipal de 
Convergència i Unió, i manifesta: 
 
Bon dia a tothom. 
Moltes felicitats a tots els nous regidors de l’Ajuntament, primer de tot voldria tenir unes 
paraules d’agraïment per totes aquelles persones que ens heu ajudat, durant aquests 
mesos, a tirar endavant el nou projecte de CiU a Palafrugell i, molt especialment, a tots els 
que ens heu fet confiança en les passades eleccions del 22 de maig. Gràcies al vostre 
suport hem obtingut un gran resultat, i els meus companys i jo hem esdevingut regidors de 
l’Ajuntament de Palafrugell. Moltes gràcies a tots i totes.  
A banda, de la nostra més sincera gratitud voldria aprofitar també, per explicar les raons del 
pacte de govern amb el PSC. El resultat de les eleccions ens ha col·locat en una posició que 
feia temps que Convergència i Unió no ocupava, convertint-nos en la segona força política. I 
no només això, sinó que ens ha permès, per diferents motius, tenir la clau del govern de la 
nostra vil·la.  
Sempre he pensat que, en política, el més complicat és ser coherent, entre el que es diu i el 
que es fa. Doncs bé, la nostra tria i també les condicions del pacte s’entenen a partir de dos 
conceptes: coherència i responsabilitat. Jo convido a la senyora Galiana a que repassi el 
vídeo del debat de Televisió Costa Brava, i que repassi la transcripció, si hi és, del debat, jo, 
en cap moment, en cap moment, vaig negar ni vaig dir rotundament que tanquéssim la porta 
al PSC, vaig criticar aquella votació i ho continuaré fent sempre, són temes en els quals, els 
dos partits mai, absolutament mai ens posarem d’acord probablement, però nosaltres vàrem 
dir que això dificultaria el pacte, no vàrem dir que no pactaríem amb el PSC, vull dir amb 
això, que no sé si és que estava despistada però la convido a repassar les imatges. 
Mireu, la política a nivell general, està tocant fons i la ciutadania ens està demanant a crits, 
un canvi. No és res de nou, ja fa temps que passa, però ara amb l’afegitó d’una crisi 
econòmica molt greu, amb tota la frustració que això comporta als que ho estan passant 
malament; i més o menys a tothom li està tocant el rebre.  
Ja des del 2007, moment en què arrenca, de manera embrionària i de les mans d’en Lluís 
Pujol, aquest projecte, nosaltres hem apostat sempre per una nova forma de fer política. Un 
estil polític propi, amanit amb els valors i els ideals de Convergència i Unió. Ho podríem 
resumir, breument, amb aquest fragment del programa electoral: “Què volem dir amb “a 
Palafrugell fem pinya”?: Per nosaltres significa una nova forma de fer política. La nostra 
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voluntat és treballar pel poble però tenint en compte, de debò, l’opinió de les persones. No 
volem un xec en blanc per fer política partidista ni electoralista. Desitgem que els 
palafrugellencs se sentin seu el nostre projecte, que hi trobin sempre les il·lusions i les 
esperances que hauran dipositat, juntament amb la butlleta, el dia de les eleccions.” 
Per començar, entenem que amb aquest pacte es dóna una resposta lògica al resultat del 
dia 22. Pensem que és més raonable que estiguin governant els dos primers partits que no 
d’altres combinacions que desbanquen als que han guanyat. En el fons, i veient la 
desafecció actual, també intenta donar resposta al 49% de ciutadans que van preferir formar 
part de l’abstenció abans que anar a votar. 
Durant tota la campanya hem defensat que, per ètica democràtica, s’havia de facilitar que 
fos alcalde el candidat de la llista més votada. Per això, en tot moment, la nostra prioritat ha 
estat arribar a un acord amb els guanyadors. Un criteri, tanmateix, que també ha estat 
defensat pel partit, a nivell nacional, posteriorment. L’alcaldia no ha entrat en cap moment 
dins la negociació. Tampoc hem proposat cap fórmula de partició del mandat, que ara està 
tant de moda, entre d’altres coses perquè és un sistema en el que no hi creiem i que, per 
tant, vam criticar també durant la campanya. No seria lògic, doncs, que ara ho haguéssim 
demanat. 
D’altra banda, totes dues formacions hem tingut clar, des del principi, que el pacte havia 
d’estar regit per un criteri d’equitat, de paritat, de manera que les quotes de responsabilitat 
han estat distribuïdes buscant la igualtat entre ambdós però també, mirant d’ubicar en cada 
delegació o regidoria a aquella persona que creiem que pot desenvolupar una millor tasca i 
sentir-se més motivada. 
Un altre dels punts que ha tingut molt de pes és el nostre programa electoral. Sempre hem 
afirmat que el defensaríem a ultrança i que no el vendríem per una cadira al govern. I en 
aquest sentit, cal destacar que l’entesa ha estat molt fàcil perquè compartim la mateixa visió 
de model de poble, de manera que hem trobat un encaix que salvaguarda i reforça ambdós 
programes. 
També hem de tenir en compte el context de crisi actual, que ens obliga, més que mai, a 
que tinguem un govern fort i cohesionat. I és aquí on entra el sentit de la responsabilitat del 
que us parlava. El nostre, és l’únic pacte de majoria que implica només 2 partits. Per tant, 
qualsevol altre suma hauria representat, com a mínim, un tripartit, amb tot el que això 
comporta.  
Voldria apuntar també que malgrat que les nostres coincidències amb el PSC, a nivell local, 
són importants, no és així en d’altres àmbits supramunicipals. Quelcom lògic si tenim en 
compte que estem parlant de partits diferents. Per aquest motiu, hem decidit que el govern 
tindrà llibertat de vot en totes aquelles qüestions que siguin externes a Palafrugell i no ens 
posem d’acord. Treball en equip, doncs, amb confiança i generositat, però mantenint 
cadascú el seu caràcter propi. 
Pel que fa a l’oposició, vull esmentar que des del govern sempre hi trobaran una política de 
mà estesa i de diàleg. Ara, més que mai, és necessari que intentem sumar entre tots i que 
busquem punts en comú. Sorprèn, de totes maneres, la velocitat en què els nostres 
predecessors, i ara principals partits de l’oposició, han fet declaracions en contra del 
projecte del nou equip entrant. Però si encara no hem posat un peu a l’Ajuntament! Si que 
en teníeu ganes! Però bé, estic convençut que un cop superats els nervis actuals tindrem 
una oposició constructiva i lleial perquè, en definitiva, és el millor pel poble. 
I tornant al pacte: sé que la nostra decisió no la comparteix tothom. A tots aquells escèptics 
o que, simplement, no us sembla bé, només us demanem dues coses: que ens doneu temps 
i que ens jutgeu pels resultats. Sapigueu que hem pres aquesta decisió amb l’absolut 
convenciment que era el millor per la vila i pel projecte de Convergència i Unió a Palafrugell. 
Alguns ens han titllat de poc valents o de “por escènica” pel fet de no haver entrat en un 
mercadeig per l’alcaldia. Una visió, intencionadament o no, molt reduccionista i esbiaixada 
de la realitat. Que potser es pensen que ens l’haurien donat gratis? A quin preu ens l’haurien 
cedit i, encara més, en quines condicions? Trobarien normal que haguéssim guardat en un 
calaix tot allò que hem dit durant mesos, com si res?  
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El nostre és un projecte ambiciós, que ha aconseguit en pocs mesos fer un gran salt 
endavant i que serà una part important del nou govern. Després de la dinàmica dels últims 
anys, ens feia molta falta donar aquest pas. Ara ens toca, continuar treballant, continuar fent 
pedagogia, continuar creixent dia a dia, amb rigor, amb coherència, amb responsabilitat, 
amb tots aquells valors que hem defensat sempre i que formen part d’aquest partit i d’aquest 
grup humà. 
Ja per acabar, voldria fer un altre agraïment. A totes aquelles persones que des del principi 
van creure en mi, i en especial a en Lluís Pujol, que amb la seva tossuderia va aconseguir 
involucrar-me en aquest projecte. Gràcies a tots els companys de viatge, als companys de 
Convergència, als companys d’Unió, als militants i simpatitzants i a tots aquells que m’han 
donat el seu suport d’una manera o altra. 
Avui molts de nosaltres veiem complert un desig, un somni. Un desig que va acompanyat del 
nostre compromís amb Palafrugell, amb les persones i el territori. Una nova etapa, 
apassionant, en la que de ben segur que ens hi deixarem la pell. 
Moltes gràcies. 
 
 
Intervé el senyor Xavier Rocas, en representació del Grup Municipal del PSC,  manifestant: 
 
Senyor President, Senyores regidores, senyors regidors, autoritats, familiars, amics, 
ciutadanes i ciutadans de Palafrugell, Molt bon dia a tothom.  
En primer lloc, voldria agrair la vostra assistència a aquest acte de constitució del nou 
Ajuntament. Us puc assegurar que per part dels que estem aquí dalt, és molt encoratjador 
visualitzar com és d’important l’interès dels nostres convilatans envers el seu Ajuntament i la 
política local. 
 El segon agraïment serà per als gairebé 2.000 convilatans i convilatanes que han recolzat, 
amb el seu vot, la candidatura del PSC de Palafrugell i que han fet possible, novament, que 
hagi estat la força política més votada; i també, i molt especialment, a totes les persones que 
amb el seu esforç i col·laboració ens han acompanyat per aconseguir-ho.  
I un darrer agraïment per a tots els candidats i candidates, als regidors electes i als no 
electes, als que continuen i als que comencen, i a totes les candidatures presents en el 
debat electoral per l’elevat grau de civisme que s’ha donat i pel bon nivell polític que s’ha 
viscut en aquests dies de campanya electoral. I de manera més genèrica felicitar a tots els 
ciutadans i a totes les ciutadanes que han anat a votar, felicitar-los per la seva participació 
en aquesta tasca col·lectiva que és fer ciutat. 
Avui és un dia important, el dia en què constituïm el nou Ajuntament, el nou Consistori que 
ens governarà els propers quatre anys. Un nou Ajuntament que sorgeix de les eleccions 
municipals del passat 22 de maig, unes eleccions en les que el grup municipal del PSC, per 
segona vegada consecutiva, ha tornat a guanyar. Una victòria prou meritòria, si fem cas als 
resultats que el partit ha tingut a bona part del país; una victòria que sens dubte obeeix a la 
feina feta durant els últims anys a la vila.  
Els i les socialistes de Palafrugell sempre hem estat a l’Ajuntament, unes vegades governant 
i altres a l’oposició. Al llarg dels anys i fruit de les diverses comtesses electorals hem 
guanyat, hem perdut, hem governat i hem anat a l’oposició, com ara fa quatre anys quan, tot 
i ser llavors la llista guanyadora, el nostre candidat no va poder accedir a l’alcaldia en no 
respectar-se la seva majoria. 
Al llarg d’aquests darrers 4 anys, doncs, el grup municipal del PSC a l’Ajuntament, format, 
com ara, per gent del partit i independents, hem treballat per Palafrugell des de l’oposició. 
En aquest temps hem procurat desenvolupar el nostre paper amb rigor, fent una oposició 
contundent i, a la vegada, constructiva i amb aportacions, defensant el nostre programa, 
aportant una alternativa real, al servei de la ciutadania de Palafrugell i que ara, novament, 
hem vist recompensada en tornar a revalidar la confiança dels ciutadans i ciutadanes del 
municipi. 
Avui, fruit dels resultats de les eleccions del dia 22, s’inicia una nova etapa en la vida política 
de Palafrugell; una etapa marcada per una nova victòria electoral de la candidatura local del 
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PSC i per l’augment de suport que ha obtingut una Convergència i Unió renovada. Uns 
resultats que, al nostre entendre, porten implícits dos missatges molt clars: d’una banda, la 
gent de Palafrugell torna a donar-nos la confiança per formar govern i, de l’altra, demana als 
grups municipals del PSC i Convergència i Unió, com a forces majoritàries, que liderin 
aquest canvi polític. 
En conseqüència, i des del primer dia, la nostra formació ha treballat per aconseguir aquest 
pacte que avui portarà, si res no canvia, a donar l’alcaldia al nostre candidat, en Juli 
Fernández. Un pacte fet des de la responsabilitat política i que garanteix la governabilitat de 
la vila, un pacte que pensem és la millor opció per poder governar i que es correspon al que 
varen expressar amb el seu vot la majoria dels nostres convilatans i convilatanes. 
La trobada entre els grups municipals del PSC i Convergència i Unió ha estat prou positiva, 
fruit de la qual, en naixerà un equip de govern sòlid, cohesionat, sense fissures. Un Pacte de 
govern que ens haurà de permetre treballar, plegats, per tirar endavant les moltes mesures 
que hem consensuat d’entre els respectius programes electorals. Un nou govern que ara 
comença i que es trobarà davant d’uns escenaris molt més complexos que fa pocs anys, en 
un context difícil que repercuteix de forma directa en la nostra ciutadania, amb reptes molt 
importants, i en molts casos sense precedents.  
Les eleccions del 22 de maig no han estat unes eleccions més. Crec que tots en som 
conscients. Davant de la gravetat de la crisi, caldrà no defallir, ni lamentar-nos, sinó convertir 
les adversitats en desafiaments i oportunitats. Caldrà impulsar polítiques agosarades, des de 
la proximitat i implicant a tots els agents socials i econòmics. Ara és el moment de la 
creativitat, del treballar amb responsabilitat i il·lusió, i de la innovació en la nostra acció de 
govern. 
La nostra voluntat és que durant aquests propers quatre anys hi hagi un nou estil de govern 
a l’Ajuntament i que aquest nou estil es tradueixi, al final, en un millor benestar per tots els 
nostres conciutadans i conciutadanes. Aquest és l’objectiu primordial de la nostra 
candidatura i també del pacte de govern que s’ha fet i que és, com dèiem abans, el que el 
poble ha volgut i reclama. Assolir aquest objectiu, però, no és només tasca dels grups que 
tindrem la responsabilitat del govern sinó també de la resta de grups municipals que 
restaran a l’oposició, cadascú en el seu paper i cadascú assumint-lo segons els resultats de 
les eleccions. 
En aquest sentit, permeteu-me només un petit comentari: Mai, mai compartirem niu amb 
aquells que proclamen allò de “Primer els de casa”. Perquè: qui són els de casa? Nosaltres 
som dels seus? Ells són dels nostres? Hi ha cases d’algú?, qui és més de casa?: un 
indiketa, un grec, potser un romà... Tal com explica Miquel Solana en la presentació del seu 
excel·lent llibre sobre La Gent de Palafrugell, la nostra vila ha estat i és una ciutat 
d’immigrants, un exemple paradigmàtic, segons les seves pròpies paraules, de l’evolució de 
la població de Catalunya durant el segle passat. Estem fermament convençuts que una 
societat convivencial i cívica només és possible sobre la base de la cohesió social, el 
respecte mutu, i la igualtat d’uns mateixos drets i deures. Tots, formem part d’una mateixa 
comunitat que avança junta i mai compartirem espai amb aquells moviments bel·ligerants 
amb els drets de persones que viuen en el nostre territori, fonamentant-se només en la seva 
nacionalitat o origen. 
Volem governar l’Ajuntament amb intenció, volem governar l’Ajuntament amb orientació, 
identificant les necessitats reals i gestionant correctament els serveis. Volem fer política 
cada dia, cercant les necessitats de la nostra població, les demandes reals, i fent el govern a 
la mida del que necessita el poble.  
Prometem dedicació, honestedat, austeritat; seran les nostres divises, les nostres prioritats: 
estem a la vostra disposició, a l’Ajuntament, al carrer, us escoltarem i resoldrem quan es 
pugui i quan no es pugui també sabrem dir que no, perquè en política, com en la vida, no tot 
és possible. 
I per encapçalar aquest nou projecte comptem amb la persona més idònia i preparada: en 
Juli Fernández, el candidat que al nostre parer projecta un futur més engrescador i 
il·lusionant per a Palafrugell; un candidat a l’alcaldia que planteja un canvi d’estil que aposta 
per la proximitat, el treball, el rigor i la transparència. Un polític que està permanentment i 
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generosament disponible i aquesta és l’essència de la millor política feta de compromís, 
altruisme i sentit de servei; uns valors que són essencials en uns moments com els actuals 
en què els recursos són escassos i ens cal gent valenta i capaç de tirar endavant. 
Acabo amb una cita, no podria ser d’altra manera, del nostre apreciat i distingit conciutadà 
Josep Pla. A “Notes del capvesprol”, parlant del tarannà marcadament individualista de la 
gent de país diu, textualment: “No hi ha res més agradable que estar d’acord amb la gent. 
És molt difícil. Un dels pobles més difícils, en aquest sentit, és Palafrugell, el meu poble 
natal. El desacord és positiu i permanent. Un dia vaig conèixer un notari que tingué la notaria 
de Palafrugell durant cinc anys. Havia estat notari en altres poblacions del Principat. En el 
moment del seu traspàs a un altre lloc em digué: “Vol creure que no he comprès mai aquest 
poble? Sobre els interessos més generals, l’acord és sempre impossible. No ho havia vist 
mai enlloc. No ho veu així? Però, què hi vol fer?”. 
Bé, això és el que deia el notari de Pla, expressant-se amb l’habitual sornegueria de 
l’escriptor. I nosaltres, masells encara, ens rebel·lem contra aquestes afirmacions: creiem en 
l’acord, oferim la mà estesa a totes les formacions, volem governar per tots i amb tots, i amb 
aquest objectiu us demanem la vostra col·laboració i complicitat; Palafrugell sens dubte s’ho 
mereix, sens dubte que el repte s’ho val. Moltes gràcies. 
 
 
Finalitzades les intervencions, es procedeix a la votació secreta, per a l’elecció de l’Alcalde.  
Són candidats els Regidors que encapçalen les llistes electorals que tenen presència en 
aquesta Corporació, i són els senyors Juli Fernández,  Sergi Sabrià, Eduard Guerra i la 
senyora senyores Núria Rivas. Amb aquesta finalitat, les senyores Regidores i els senyors 
Regidors són cridats pel senyor Secretari i introdueixen la seva papereta de votació a la urna 
disposada a aquesta efecte, sota la vigilància de la Taula d’Edat. Un cop tots han votat, 
voten finalment els membres de la Taula d’Edat. 
 
Realitzat l’escrutini, s’obté el següent resultat: 
 
- senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA    11 vots    
- senyor SERGI SABRIÀ i BENITO     4 vots  
- senyora NÚRIA RIVAS i MASCARÓS     3 vots 
- senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO    1 vot 
- Vots en blanc        2 vots   
 
Com a conseqüència d’això, havent obtingut majoria absoluta dels vots dels Regidors, és 
proclamat Alcalde – President de l’Ajuntament i Alcalde de la Vila de Palafrugell, el senyor 
Juli Fernández Iruela, qui promet complir amb la seva nova funció d’Alcalde, amb la fórmula 
establerta en el Reial Decret 707/79, prenent possessió, tot seguit, del càrrec. 
 
El President de la Taula d’Edat, senyor Frederic Prats i Esteve, li fa lliurament de l’atribut 
d’autoritat com a Alcalde de la Vila.  
 
El senyor Juli Fernández i Iruela assumeix la Presidència. 
 
El President de la Taula, senyor Frederic Prats i Esteve, declara dissolta la Taula d’Edat. 
 
 
Finalment, per tancar l’acte, el senyor Alcalde pren la paraula i manifesta el següent: 
 
Bon dia companys i companyes  de consistori, amics i amigues tots, els que ens 
acompanyeu en aquesta sessió plenària de constitució del nou Ajuntament. 
Per qualsevol persona que estima el seu poble i li agrada l’activitat política, i la gestió 
buscant  l’interès públic, arribar a ser Alcalde del seu poble és el màxim que es pot aspirar. 
Jo he estat tres vegades candidat, crec que amb uns resultats molts dignes totes tres 
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vegades, però és veritat que és aquesta la primera vegada que faig el meu discurs 
d’investidura, per tant, encara que estigui més o menys acostumat a parlar en públic, se’m fa 
difícil, perquè és una sensació que costa molt d’explicar. 
Amics i amigues, aquest és el meu cas; estic molt content, il·lusionat, però sobretot, estic 
convençut de poder treballar per convertir totes les oportunitats o gran part de les 
oportunitats que té el nostre poble.  
Vull començar agraint a tota la gent el seu suport, i també l’esforç que ha fet el meu partit 
durant els últims anys a la política municipal, sempre hem estat al consistori, a vegades 
governant i altres vegades des de l’oposició però sempre treballant per l’interès general per 
fer avançar aquest Palafrugell. 
També vull agrair als regidors de CiU el seu suport, que ha permès un gran pacte fet des de 
la responsabilitat, la coherència i la coincidència programàtica, i no des de la por escènica. 
És un pacte que inicia una nova etapa política a Palafrugell, que permetrà que les dues 
formacions guanyadores formin part d’aquest govern pensant en Palafrugell, per sobre de 
les disputes partidistes. Gràcies Albert, i als teus companys de candidatura. 
Mireu, no tenia previst parlar dels pactes, perquè jo, com he dit abans he participat en tres 
processos electorals i tots han estat diferents, però ja que aquí s’ha parlat dels pactes, 
voldria fer una reflexió en veu alta i compartir-la amb tots vostès, perquè segurament que 
alguna de les coses que està passant avui al carrer i que aquí a Palafrugell, per exemple, hi 
ha hagut un 51% de participació, alguna cosa té a dir, a vegades, amb les incoherències que 
fan a vegades els partits polítics, i voldria dir que a vegades els partits, busquen sempre la 
justificació i tenen justificació per tot, però a vegades aquesta justificació es transforma en 
incoherència, i aquesta incoherència passa al desencís de la ciutadania. I dic això perquè jo 
a l’any 2003, que era quan em presentava per primera vegada, vaig quedar segon, en aquell 
moment vaig entendre que el poble havia llençat un missatge claríssim, i és que una 
formació que havia guanyat, que era l’Entesa, havia de ser l’Alcalde, tot i que jo hagués 
pogut ser alcalde quatre anys, amb un pacte amb Convergència i Unió i Esquerra 
Republicana, en aquells moments, que sumava 9 regidors. Vaig entendre que no, vaig 
entendre que no fora bo que haguéssim fet un pacte diferent al que la ciutadania ens 
demanava i en aquells moments aquell pacte es va dir pacte natural, per tota la gent que 
escrivia en aquells moments en l’opinió pública i també pels sectors del poble, aquell va ser 
un pacte natural, la suma d’Entesa i PSC. A l’any 2007 em torno a presentar com a candidat 
del meu partit, i guanyo les eleccions per primera vegada, tot i que evidentment en aquell 
moment no vaig poder ser alcalde perquè no vaig ser capaç de formar govern, es varen 
sumar tres formacions que varen fer un tripartit i allà, igual que ara es fa la primera 
experiència de la sociovergència, allà també es va fer una primera experiència, que era 
deixar la primera formació política fora del govern, pactar i partir alcaldies, això no havia 
passat mai a Palafrugell. En aquell moment es va dir també que era un pacte natural perquè 
era una relleu generacional, bé, sempre es va a buscar la justificació. Nosaltres ens quedem 
a l’oposició, fem una oposició constructiva, rigorosa, a mi m’ha servit per agafar experiència, 
he estat a Madrid, a la qual cosa també m’hi referiré després perquè hi ha hagut alguna 
relació directa, però també m’ha ajudat a aprendre, des de l’oposició, el que no s’ha de fer el 
política, per tant, he aprés molt i tinc molt clar que en aquests moments la gent ens demana, 
sobretot als polítics, proximitat i escoltar a la gent, per tant, hem de ser capaços d’estar al 
costat d’ells, perquè és la gent la que realment té els problemes del dia al dia. Ja dic que en 
aquell moment el pacte es va justificar dient que era un relleu generacional.  
A l’any 2011 torno a guanyar les eleccions, i en aquest cas ens posem d’acord la llista 
guanyadora en nombre de vots, i també la llista que surt reforçada del procés electoral, que 
és Convergència i Unió, i ara es torna a dir que és un pacte fruit de la por escènica d’una de 
les formacions. Bé, jo penso que s’ha tornat a la normalitat. Evidentment que hi havia altres 
formacions i altres fòrmules que sumaven onze regidors, però tothom sap que jo he 
defensat, sempre, que fora bo que un dia o altre a Palafrugell, Convergència i Unió i el PSC 
governéssim junts, no ho dic ara sinó que ho he dit durant molts anys, i per tant, la política, a 
vegades, els partits, sovint, per justificar qualsevol pacte sempre troben qualsevol excusa, i 
tothom sap que jo, en aquest cas, i ho dic públicament i ho dic aquí ara, sempre he estat 
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molt crític amb el segon tripartit, va ser un tripartit molt forçat a la Generalitat i segurament 
que aquesta és una de les conseqüència perquè en aquests moments el PSC estem com 
estem, com a partit. Per tant, crec que fora bo començar a recuperar aquesta coherència en 
la política de pactes, perquè aquesta crec jo que és una de les conseqüències que fan que 
sovint la gent vegi als polítics distants, i que per sobre de l’interès de poble o de país, posen 
sovint els interessos de partits i de persones i crec que això s’ha de començar a trencar, 
perquè sinó trenquem això, la gent cada vegada estarà més distant de l’activitat política. 
Mireu, jo estimo el meu poble, el Palafrugell que em va acollir amb 6 anys, hi vaig arribar, 
com tothom sap, de Pozo Alcón (Jaén) amb la meva família, en un Simca 1000, que només 
va servir per fer el trajecte de Jaen a Palafrugell, tot just arribar aquí es va desfer el cotxe. 
Aquest poble m’ha ajudat a formar-me com a persona; i també estimo el meu país, 
Catalunya, perquè Catalunya és terra d’acollida, i treballaré des de la meva responsabilitat a 
l’Ajuntament per avançar cap una Catalunya feta des dels ajuntaments. Una Catalunya feta 
des de la seva gent i que tothom entengui que la nostra cultura, la nostra llengua i el nostre 
sentiment com a país, ens fa cada vegada més forts, per tant, que ningú pateixi perquè pel 
fet de tenir un alcalde socialista a Palafrugell, això estigui en perill, no molt menys, al 
contrari, posarem els fonaments per avançar com a poble i com a país, aquest país que és 
Catalunya. 
Vull ser l’alcalde de tothom, els que m’han votat, els que han votat altres formacions, els que 
no han votat perquè no han volgut i aquells que no han votat perquè no han pogut.  
Vull ser l’alcalde de la gent de Palafrugell, perquè només amb  la gent serem capaços 
d’afrontar els reptes de futur del nostre poble. Uns reptes, que passen per donar resposta a 
la cohesió social i la convivència, a l’activitat econòmica i l’ocupació, la cultura i l’educació 
com a eines de progrés personal i col·lectiu, la preservació del nostre paisatge i el territori,  i 
fer un Ajuntament més participatiu i transparent; en definitiva, amics i amigues, el repte és 
treballar per a les persones. 
Avui comença un mandat, en un context econòmic difícil, diferent de fa quatre anys, caldrà 
tenir molta imaginació i molta il·lusió per tirar endavant el nostre poble. 
En aquest mandat que avui comença, el govern, que jo tinc el privilegi de dirigir, es planteja 
tres grans prioritats: Un primer és buscar l’estabilitat política per afrontar els reptes de futur, 
amb total transparència i confiança en les dues formacions del govern, i ampliar els 
consensos a les altres formacions polítiques. Anuncio que tots els portaveus municipals de 
la resta de grups podran participar activament a les juntes de govern, per tant, portes 
obertes a què tinguin de primera mà tota la informació de les decisions que pugui prendre el 
govern i per tant, estan convidats per assistir a les Juntes de Govern Local com a convidats. 
Una segona gran línea estratègica és donar una resposta a l’actual crisi econòmica, 
prioritzant, per tant, les politiques de promoció econòmica i ocupació, l’atenció a les 
persones, les oportunitats pels joves, fer de la cultura i l’educació un element de progrés, 
modernitzar i apropar l’Ajuntament al ciutadà, i protegir el nostre territori i paisatge, que 
ningú en dubti, el nostre govern no posarà en perill el nostre bé més important, que és el 
territori i el paisatge que tenim, que és el nostre element de referència. 
I també una tercera gran línea que és una nova forma de fer política, amb transparència, 
participació, diàleg i consens com a suma de voluntats i esforços. El moment actual 
requereix la suma de tots, requereix que tots deixem de banda els interessos partidistes i 
ens posem a treballar plegats pel poble, en moments difícils com aquests hem d’estar al 
costat de les persones. 
Comença el mandat de la gent, el mandat del poble, el mandat de la política que mira als 
ulls a la gent que té problemes, per tant, dedicarem molts esforços al dia a dia, perquè la 
situació, en aquest moment ho requereix. 
Amics i amigues, aquestes són les tres grans línies estratègiques del nou govern, del 
mandat que comença avui i que donen peu a poder treballar en les gran prioritats que en 
aquest moment el govern es planteja i que són fruit del pacte que hem fet entre el PSC i 
Convergència i Unió. 
Una primera gran prioritat és impulsar un gran acord polític i social per a l’activitat 
econòmica, l’ocupació i la cohesió social, amb totes les formacions polítiques i entitats de la 
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vila. La seva redacció abans de finalitzar l’any, per tant, ens posarem a treballar d’una 
manera immediata per recuperar, per posar sobre la taula, un ampli consens, ja dic, polític i 
social, per avançar en aquests reptes de futur. 
Una segona gran línea de prioritat és la cohesió social i ciutadana. Millora dels serveis 
socials, l’ajuda a domicili, i creació de la taula de convivència i ciutadania. Drets i obligacions 
tothom per igual, no es pot parlar de “primer els de casa”, els de casa som tots, per mi, la 
gent de casa és la que viu a Palafrugell, per tant, això sí, anem a garantir drets i obligacions 
per tothom, l’activitat més important del polític ha de ser treballar per la igualtat 
d’oportunitats, no podem treballar per les desigualtats d’oportunitats, per tant, a mi i al 
govern, ningú ens trobarà per crear diferències, ens trobaran per crear sumes i consensos, 
per tant, màxima preocupació i màxim treball per la convivència a Palafrugell.   
Un segon gran element del nostre projecte és un Pla estratègic de cultura i espais culturals. 
Potenciar els recursos educatius. En temps difícils com els actuals, no podem estalviar en 
atenció a les persones en la cultura i l’educació són les bases per projectar el nostre futur 
com a poble, per tant, en tot cas, deixem de fer alguna inversió, si cal, deixem de fer algun 
carrer, però no deixem de fer actuacions en les persones, amb la cultura i l’educació, perquè 
és el futur del nostre poble, i tot el que no destinem a aquest apartat, serà hipotecar el 
progrés de la gent de Palafrugell. 
Un quart element és el Pla estratègic de dinamització econòmica, comercial i turística per 
afrontar el canvi de model productiu, la construcció no serà mai més el que ha estat i és bo 
que no ho sigui i cal crear els fonaments perquè el comerç i el turisme sigui el nostre motor 
econòmic, per tal cal treballar cap a un poble Palafrugell com a poble de serveis. 
Millora dels serveis municipals de recollida d’escombraries, neteja i manteniment de carrers, 
voreres i enllumenat públic. El dia a dia, tenir el poble ordenat, tenir el poble adequat. 
Millora de la mobilitat i la senyalització. Més aparcaments al poble i les platges. Revisar el 
sistema d’aparcament de les zones blaves, per tant, no serà fàcil, perquè hi ha un contracte 
signat, però la voluntat del govern és afrontar el repte de millorar la senyalització i la 
mobilitat. 
Potenciar les festes populars i el suport a totes les entitats de la vila, sobretot buscant la 
implicació dels barris. Els barris fan poble, el poble el fem entre tots, per tant, el poble va 
molt més enllà del que és el centre, el poble són tota la gent que viu a Palafrugell, per tant, 
també hem de ser capaços d’arribar a aquells barris que estan més a la perifèria del nostre 
centre urbà, evidentment, no només cal parlar de platges sinó també de barris que estan 
més dins del propi Palafrugell. 
Millorar la Policia Local una àrea que té en aquests moments unes complexitats 
específiques i que caldrà treballar molt, amb molta dedicació, amb molta transparència, amb 
molta mà estesa no només amb els propis agents de la Policia sinó també amb les diferents 
formacions polítiques, perquè volem una policia de proximitat i una policia informativa, i 
millorar sobretot els processos de participació ciutadana i simplificació dels tràmits a 
l’Ajuntament. 
En l’apartat d’inversions, nosaltres som conscients que afrontem una etapa difícil, per tant 
les inversions que podrem fer en aquest mandat, segurament seran força menys que les que 
s’han fet en els anteriors mandats, perquè no tindrem tampoc la sort de tenir 11 milions 
d’euros addicionals de les diferents administracions, com ha passat quatre anys, tindrem 
recursos limitats les prioritats són: 
- Millora de carres, voreres i enllumenat públic, per tant, de la qualitat urbana, volem tenir el 
poble endreçat, volem tenir el poble ordenat. 
- Acabament, evidentment, de les obres que estan iniciades, de totes les que estan 
iniciades, i especialment les obres del nou museu del suro. 
- Ampliar Can Genis. 
- Traslladar l’àrea de serveis socials a l’antic centre de dia. 
- Aparcaments i zones verdes. 
- Tancament de la pista exterior del pavelló. 
- Pla de manteniment i millora de les instal·lacions esportives i del edificis públics. 
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No hi ha cap inversió extraordinària, no hi ha cap inversió com les que s’han fet en els últims 
anys, que s’han pogut veure des de l’any 1991 cap aquí, que pràcticament en cada mandat 
s’ha fet una gran inversió. En aquests moments, nosaltres som conscients que ens arriba 
una etapa difícil, una etapa de gestió rigorosa, una etapa que caldrà gestionar molt bé els 
recursos públics que tenim, que seran menys dels que hi havia en el passat, i una etapa que 
caldrà també saber dir que no a algunes coses. El polític no sempre pot dir que sí, i 
malament aquell polític que té com a costum, quan un veí arriba a l’Ajuntament i li diu: ja t’ho 
miraré, el ja t’ho miraré, normalment de cada deu vegades, nou és que no, per tant, intentem 
evitar el ja t’ho miraré, donem una resposta immediata i sapiguem que hi haurà coses que 
es podran fer i coses que no es podran fer, però que si s’explica el perquè no es pot fer a la 
gent, o perquè, en tot cas, es prioritzen, la gent ho entén, perquè l’Ajuntament no deixa de 
ser una empresa, el que passa és que gestionem serveis públics, i per tant, aquest servei 
públic sovint no té el retorn econòmic, en tot cas, té sempre, el retorn social. Per tant, 
màxima prioritat, en aquests moments, el que he dit abans, les persones, la cultura, 
l’educació i les inversions, les que es puguin, però sobretot, carrers, voreres i enllumenat 
públic. 
Aquestes són les prioritats bàsiques del nostre projecte de govern, no hi ha cap promesa 
emblemàtica, ni ningú ens podrà dir que estem ja començant a fer missatges i promeses que 
no podrem complir, en tot cas, el debat sobre si podrem complir o no, ja tindrem temps de 
fer-lo durant quatre anys en el plenari, i jo agraeixo també la intervenció dels diferents 
portaveus, perquè en el plenari, que és on hi ha el fòrum de debat, on podem posar en 
contrast el projectes de govern i els projectes que han de fer des de l’oposició. Unes 
prioritats, com he dit abans, que hem d’afrontar en un context econòmic difícil, i per això 
aplicarem el rigor i la austeritat en la gestió que ens ha de permetre buscar l’eficiència i 
l’eficàcia dels recursos, perquè, el polític no pot pretendre gestionar el que no té o el que li 
agradaria, ha de gestionar el que tingui. En tot cas, podríem arribar a estar d’acord amb què 
podríem tenir és dels que tenim, però malament si el que volem gestionar és allò que 
voldríem tenir i no tenim perquè al final estaríem creant expectatives que la gent després 
transforma en frustracions.  
 
Mireu, estem en una nova etapa en la gestió de tot el que és públic; els recursos econòmics 
seran limitats i, per tant, caldrà prioritzar molt bé i, en aquesta priorització jo busco el 
consens, busco la mà estesa de tots els grups del Consistori, busco la mà estesa de totes 
les entitats, busco la mà estesa de tots els vilatans i vilatanes de Palafrugell, perquè l’esforç 
és de tots, els polítics hi estem de pas, avui ens toca estar aquí a uns, d’aquí quatre anys 
n’hi haurà uns altres, però el poble queda i  el poble el fem tota la gent que hi vivim i estem a 
Palafrugell, per tant, aquest esforç de dedicació que el polític ha de tenir, d’humilitat, de 
transparència, també necessita del vostre suport, de les vostres aportacions, dels vostres 
suggeriments, de la vostra crítica constructiva o no constructiva, la crítica, el polític ha 
d’estar disposat a escoltar-ho tot, a vegades hi ha coses que no t’agraden, i a vegades hi ha 
coses que t’agraden, però també és important, a vegades, escoltar allò que no t’agrada, 
perquè si es diu amb sinceritat, segurament que a vegades hi ha alguna part de raó. 
Des del govern volem prendre mesures d’una manera immediata; i per això la setmana que 
ve ja començarem a treballar per iniciar el procés de modernització i de simplificació del 
propi Ajuntament, encarregarem un estudi per simplificar processos administratius, i per tant 
agilitzar la resposta immediata que ha de tenir el ciutadà. Iniciarem el procés per nomenar el 
defensor o defensora del ciutadà, iniciarem el Pla per millorar el funcionament de la Policia. 
Aplicarem mesures extraordinàries per millorar la mobilitat i la senyalització, mesures 
extraordinàries que vol dir recuperar el Pla que s’ha fet de mobilitat, mirar el que es pot 
complir de forma immediata i que és el que s’ha de revisar per aplicar-ho en el futur. 
Crearem la taula de ciutadania i convivència, formada per tots els grups polítics, però també 
per les entitats que treballen en el sector de la immigració i pels col·lectius d’immigrants, 
perquè aquesta feina és de tots, treballar per la cohesió i per la convivència, que és el que 
ha de fer avançar al nostre poble, ho hem de fer entre tots, no només els polítics, és millor 
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que estiguin en una taula fora del debat polític, el polític que hi participi però que no tingui el 
màxim protagonisme.  
Vaig acabant, i reitero el què us deia en començar, estic molt il·lusionat, animat i orgullós de 
poder ser Alcalde del meu poble. Vull ser un alcalde proper, buscant sempre el consens 
partint de la humilitat i sobretot escoltant la gent, per això us demano la vostra ajuda perquè 
jo estic disposat a escoltar totes les hores del dia. 
Em dedicaré plenament a l’ajuntament, i ho vull dir aquí, que és el primer Ple, perquè 
aquests dies, sobretot en el procés de pactes, a vegades a les xarxes socials s’escriuen 
coses i la gent comenta, i vull fer aquí dues manifestacions que per mi són molt importants. 
Em dedicaré plenament a l’Ajuntament, ja he comunicat al meu partit que en els propers 4 
anys no tornaré a ser candidat a les eleccions generals, i plegar el més ràpid possible de 
Madrid, en el benentés que tothom sap que les eleccions a Madrid seran, com a molt tard el 
mes de març de 2012, la qual cosa vol dir que a mitjans de desembre ja no cal anar a 
Madrid, però és possible que fossin el novembre, la qual cosa, vol dir que plegaria força 
abans, però en qualsevol cas juliol i agost és inhàbil, per tant, dedicació plena, juliol i agost a 
l’Ajuntament de Palafrugell. Vull dedicar-me plenament a l’Ajuntament i també al Partit, 
també he dit al partit, que no vull ser membre de la Diputació de Girona, ni del consell 
comarcal del Baix Empordà, perquè em vull dedicar al meu poble.  
Em vull dedicar planament al meu poble, i també treballaré per fer avançar el meu partit, el 
PSC, en nous lideratges, revisant el projecte per fer un partir més català, que doni resposta 
a les inquietuds d’una gran part de la societat catalana. 
També vull dir que mentre sigui diputat a Madrid, tot i que estigui fent d’Alcalde i treballant 
plenament a l’Ajuntament, no cobraré dos sous, renunciaré al sou d’Alcalde, estaré només 
cobrant del Congrés, perquè jo no he defensat mai que un polític estigui cobrant de dues 
administracions. Cobraré única i exclusivament l’assignació que té cada regidor per assistir 
al plenari, com qualsevol regidor que està a l’oposició. 
Amics i amigues, ara sí que vaig acabant, comença un nou mandat, amb un nou equip de 
govern format per persones, totes molt il·lusionades, disposades a treballar per tirar 
endavant el nostre poble, però sobretot disposades a escoltar i estar a prop de la gent. 
Vull agrair la vostra assistència i donar-vos les gràcies; i vull donar les gracies a totes 
aquelles persones, amics i familiars per l’ajuda que m’han donat sempre, i especialment els 
meus fills que són els grans sacrificats d’aquesta afició meva a la política.  I també vull 
dedicar aquest moment d’il·lusió al meu pare.  
Molt bon dia i moltes gràcies. Visca Palafrugell. 
 
 
Complert l’objecte de la convocatòria, s’aixeca la sessió essent la una i trenta-cinc minuts 
del migdia.  En dono fe. 
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